
Best. møde nr. 37- Referat-12-04-2022MMJ 

Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

Bestyrelsesmøde nr. 37 

 

Dato: 04. april 2022  Sted: Fælleshuset  kl.: 19:00 

Referent: MMJ 

Afbud:  

________________________________________________________________________________ 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden. - Dagsorden er godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde nr. 36. - Referatet er godkendt. 

 

3. Orientering fra formand 

1. Evaluering af fællesmøde nr.12 – Bestyrelsen drøftede mødets varighed. Der var 

enighed om at tilstræbe møderne fremover blev afholdt indenfor 3 timer (typisk fra 

kl.19-kl.22). Yderligere var der enighed om at bruge en ordstyrer på fællesmøderne 

fremover. Bjarne G. blev foreslået som ordstyrer og sagde ja tak til opgaven.  

2. Status arbejdet i OG 

a. Drøftelse af fællesmødets afstemningsmandat til OG ‘generalforsamling. – 

Intet nyt siden fællesmøde nr. 12 

b. Status forberedelser til OG`s generalforsamling den 17.05.22. - Intet nyt 

siden fællesmøde nr. 12. 

c. Igangværende opgaver. Intet nyt 

3. Status mangleudbedring Skjøde. – Intet nyt fra Skjøde.  Bestyrelsen berørte emnet om 

diverse revner i boliger og fælleshus. Der blev foreslået en fælles gennemgang af alle 

revner i boliger og fælleshus for at få et overblik over hvordan det står til. Opgaven 

lægges ud til Bygningsgruppen 

4. Status udestående punkter DAB. –  

a. Status råderetskatalog. – Intet nyt siden fællesfællesmøde nr. 12. 

5. Diverse. - Intet nyt. 

 

4. Orientering fra bestyrelsesmedlemmer 

1. Sidste nyt Hjertestarter indsamling den 24.04.22(Jette). – Skynd jer - Det er stadig 

muligt at melde sig til Hjertestarterturen. 

2. Status udvalgsarbejde Bygningsgruppen. - Intet nyt siden Fællesmødet nr.12 

3. Andet 

1. El standere. – Frank og Bjarne G. orienterede, at de har aftalt et møde med 

Energichef Lars Gissel (DAB Ladning af biler for ejendomsfunktionen) torsdag den 
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7/4 k. 12-13. De vil fortsætte med at undersøge mulighederne for El- standere i i 

vores lejeboliger. 

2. Lydanlægget. – Bjarne G. orienterede, at der havde været en tekniker og se på 

anlægget. Den ene af senderne til anlægget var gået og der er bestilt et nyt. 

Kablet er blevet repareret og fået en beskyttelseskappe på i gulvhøjde. 

3. Reparation af opvaskemaskine. I forbindelse med regning for reparation af 

opvaskemaskine havde Arne et spørgsmål. ”Hvem skal kontaktes når noget går i 

stykker og hvem skal tage affære”.  Der er ved at blive taget hånd om dette emne 

4. Trampesti. – Kommunen har anlagt en sti i hver sin ende af parkeringspladsen ud 

mod Nyttehaverne. Formålet med disse stier er dels at beboerne med de private 

haver kan være i fred for nysgerrige blikke og dels fordi det græs og de buske der 

er sået/plantet kan få lov til at gro og danne en smuk grøn beplantning også i 

denne ende af Hjorteparken. – Vi ved jo alle at når nogen har gået igennem, 

følger andre efter. – Dette er endnu en venlig opfordring til alle om at benytte de 

flisebelagte stier i stedte for at lave trampestier mellem buskene. 

5. Serviceeftersyn. – Der var en forespørgsel om hvem der bestiller serviceeftersyn i 

bygningsgruppen. Det bliver der arbejdet på. 

6. Officiel post. – Vi skal oplyse om hvem der skal modtage officielle meddelelser til 

Hjorteparken. Arne vil undersøge om det skal være DAB eller Bjarne Ø, der 

modtager posten. 

7. Hjemmesiden. - Breve til formanden bliver sendt til Lars S. vi skal have det rettet 

på hjemmesiden så der Står Bjarne Ø. Merete snakker med Kjeld. 

8. Undervisning af Nilan varmesystem: Bygningsgruppen skal have møde med Nilan 

den 11/4 2022. 

9. Græsslåning i naturarealet. – Jonna kontakter person fra kommunen. 

10.  

5. Sager til behandling 

1. Drøftelse af ny forsikringspolice Codan (DAB), er vi enige? – Der var enighed om at 

sammenligne den ny og den gamle forsikring for at se hvad der har forårsaget 

prisstigningen. Bjarne G. sammenligner de to forsikringer inden sagen bliver afsluttet. 

2. Behandling af Visitationsudvalgets evaluering af proces vedr. ud-og indflytning HP14.    

- Bestyrelsen gennemgik og drøftede evalueringsdokumentet fra visitationsudvalget 

”Hjorteparken – Ledig bolig. Beskrivelse af Visitationsproces pr. 1.1. 2022- inkl. 

evaluering”. Efterfølgende punkter i rapporten, skema mærket Efter blev besluttet at 

høre til bestyrelsesopgaver dog ikke punkt nr. 9, som visitationsudvalget allerede har 

informeret om. Herefter var spørgsmål og svar som følger: 

1. Hvordan sikrer vi hurtig involvering af DAB/bestyrelsen i forhold til kontrakt? – 

Bestyrelsen får opsigelsen fra DAB som har officielle papirer, vi skal dog have 

rettet i papirerne til med hensyn til forandring/forbedring. 

2. Hvem er ansvarlig for at følge op på ”kontraktprocessen”? – Bestyrelsen. 

3. Hvem sørger for kommunikationen mellem de fraflyttede bofæller og de nye 

lejere? Her tænkes især på overdragelse og eller salg af diverse? – Bestyrelsen i 

samarbejde med DAB. Der skal tilføjes supplerende datoer i forbindelse med de 
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ting der skal overføres. Er beboeren gået bort uden arvinger, kontaktes en 

bobestyrer. 

4. Hvem står for selve overdragelsesforretningen-flyttesyn m.m.- og dermed 

kommunikationen med de ny lejere? – Bestyrelsen vil have flyttesyn gennemført 

af en professionel synsinspektør. 

5. Hvem sørger for den formelle overdragelse af nøgler m.m. – DAB – nøgler kan 

omstilles. 

6. Hvem står for den ”formelle” velkomst til Hjorteparken? Formanden for 

bestyrelsen og formanden for visitationsudvalget. 

7. Hvordan sikrer vi, at de nye lejere ”bliver introduceret” til fællesskabet? Hvem 

gør hvad? – Bestyrelsen introducerer de ny lejere ved førstkommende 

Fællesmøde. 

8. Hvem sørger for, at de ny lejere får ”kode” + intro til hjemmesiden? – 

Webmasteren. 

9. Hvem sikrer sig at de nye lejere hurtigt får kendskab til HUSREGLERNE? – 

Visitationsudvalget. 

10. Hvem introducerer de ny lejere til diverse mulige ”udvalg og grupper? – 

Introduktion til udvalg og grupper sker ved først kommende fællesmøde. 

   

3. Andet. Maling. - Bjarne havde en opdatering på maling fra Martin. 

1. Ansøgning om udskiftning af vinduesparti. – HP14 (Anette og Thorben Falck) har 

ansøgt bestyrelsen om udskiftning af et enkelt vinduesparti til en oplukkelig 

terrassedør. De afholder selv udgifterne. Bestyrelsen har godkendt ansøgningen. 

2. Ansøgning om støvsuger. – Per har ansøgt om en støvsuger til brug ved 

udskiftning af filter i boligerne. Ansøgningen blev godkendt. 

6. Eventuelt 


